
Hur ofta har du sett ett lodjur i våra skogar? En sak är säker, de har sett
dig. De är skygga djur som gillar att ligga på en höjd, dolda bakom grenar
och iaktta oss. Hur många finns i Kalmar län? Hur lever de? Vad äter de?
I södra Sverige har de under senare år blivit fler. Utgör denna expansion
ett problem för den biologiska mångfalden?

I Kalmar läns viltdelegation sitter Patrik Waernbaum som representant
för naturintressena och i sitt föredrag med både stillbilder och filmbilder
presenterar han det senaste av vad som händer med våra lodjur och hur
framtiden ser ut.

870 lodjur
EN FILM AV PATRIK WAERNBAUM

SÖNDAG 24/3
15:00/16:30
(ÅRSMÖTE RESP. FILM)

ÖLANDS
FOLKHÖGSKOLA

Jan Herrmann
Men INNAN lodjuren är det alltså KRETSSTÄMMA (årsmöte); kl. 15 ! ! ! (fika emellan)


